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Звернення

Громадської ради при Луцькому міському голові

В обласному центрі  необґрунтовано, безпідставно та безоплатно   ПАТ
«Волиньгаз»  використовується майно громади -  підвідні газові мережі,  які
розташовані на території  м. Луцька. Всі приватні структури в місті платять за
користування землею, а газове підприємство - ні копійки.

Міська громада зацікавлена в ефективному використанні газових мереж
в  інтересах  своїх  мешканців.  Експлуатація  газових  мереж повинна  давати
надходження до бюджету м. Луцька, а не збагачувати окремих осіб. 

Мешканці  міста  стурбовані  незадовільним  технічним  станом  газових
мереж.  При  підвищеній  концентрації  сірководню  у  газі  його  запах
відчувається на території міста та у житлових будинках. Є випадки, коли за
низької  калорійності  газу  вода  дуже  повільно  закипає  при  підігріванні  у
порівнянні  з  аналогічними  умовами  її  підігріву  раніше.  В  останні  роки  у
відновлення газових мереж вкладається лише половина необхідних коштів.

Громадська рада при Луцькому міському голові: 

-   підтримує  інтереси  мешканців  міста  в  ефективному  використанні
газових мереж;

-   розділяє  їх  стурбованість  щодо  ситуації,  яка  склалася  на  газовому
ринку України. Зокрема щодо остаточної невизначеності із абонплатою за газ,
яка  включає  в  себе  і  транспортування  блакитного  пального  до  домівок
українців;

-  наголошує  на  зацікавленість  мешканців  міста  в  унеможливленні
поширень  зловживань  із  надання  мешканцям  монопольних  послуг  з  боку
газорозподільної організації.

Виходячи  із  викладеного,  Громадська  рада  при  Луцькому  міському
голові звертається до депутатів Луцької міської ради щодо вивчення досвіду
інших територіальних громад із зазначеного питання та вирішення питання із
передачі  газової мережі на баланс комунального господарства  міста.
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